
Sjukdomen covid-19					
orsakas av viruset corona.
De flesta som får covid-19 blir lite sjuka,
men vissa kan bli mycket sjuka.

Nu finns det ett vaccin för covid-19.  
Om du tar vaccinet kan du skydda dig själv 
från sjukdomen.
Du skyddar också andra från att få covid-19.

Innan du vaccinerar dig
ska du och en sjuksköterska
eller en läkare
fylla i en hälsodeklaration.  
I den skriver ni bland annat
vilka sjukdomar du har haft
och om du har några allergier.

En sjuksköterska ger dig
en spruta i armen.
Efter några veckor
får du en spruta till.

När du har fått vaccinet
kan du känna dig lite sjuk.
Du kan också få feber.
Men det går ofta över
efter en eller två dagar.

När du har vaccinerat dig 
ska du fortfarande: 
- stanna hemma om du är sjuk.
- hålla avstånd till andra människor.
- tvätta händerna ofta.

Du bestämmer själv
om du vill vaccinera dig.

Om du vill veta mer om vaccinet 
kan du besöka 1177 Vårdguidens 
hemsida, www.1177.se. 
Personalen kan hjälpa dig
att hitta information. 

Vaccinering mot covid-19




